
Zápis ze setkání školské rady ZŠ Dr.E.Beneše
dne 2.5.2011

Přítomni: Bc.Vladimíra Jakimeczková
    Mgr.Jana Kopecká
    Mgr.Dagmar Holubová

       Ivana Heřmánková
    Ivana Štenclová
    Mgr.Jiří Slavík
    Mgr.Martin Střelec

Setkání školské rady se uskutečnilo z podnětu Mgr. Jiřího Slavíka.
Řešil se problém případné existence drogových látek ve škole.
Po posledních třídních schůzkách se začínají šířit různé zprávy, z několika nezávislých zdrojů 
a od dvou žáků ZŠ, že ve škole existuje distribuce drog. I někteří členové školské rady získali 
podobné informace.
Na základě oznámení zástupkyně Krapše, paní Štenclové, vedení školy prověřilo některé
žáky. Všechna zjištění však byla negativní a oznámený problém se nepotvrdil.
Ve škole Dr.E.Beneše existuje funkční, rozsáhlý, preventivní program, zabývající se 
drogovou problematikou.
V rámci další prevence zajistila paní Štenclová přednášku a školení pro rodiče, které se však 
zúčastnilo pouze cca 50 rodičů.
Dále obeslala zástupce Krapše , aby informovali rodiče a v případě nějakého zjištění 
přítomnosti drog ve škole podali podnět k zahájení trestního řízení. Nikdo žádný podnět 
nepodal.
Pro potvrzení nebo vyvrácení podezření z distribuce drog ve škole navrhl pan ředitel testování 
žáků ve škole. Celý proces je však velmi složitý a ani policie ho nedoporučila.
Pan ředitel vyzval v určitém časovém rozsahu žáky, rodiče a zákonné zástupce k oznámení, 
v případě, že se něco o problému dověděli. Nikdo se však nepřihlásil.
Žádný konkrétní případ se neřešil a pan ředitel nemá žádný důkaz. Nemůže proto podat trestní 
oznámení.
Celá záležitost zůstává v rovině „fámy“.
Další informace budou rodičům podány na příštích třídních schůzkách.
Školská rada doporučila panu řediteli nadále věnovat problému zvýšenou pozornost, což je 
v dané chvíli jediné řešení a požádala o případné další nové informace, pokud se vyskytnou.

Zapsala: Ivana Heřmánková.




